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2014Z07812 

Vragen van het lid Klever (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het bericht dat experts alarm slaan over gevaarlijke bijwerkingen 
van antidepressiva (ingezonden 25 april 2014). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Experts slaan alarm over effecten antide-
pressiva»?1 

Vraag 2
Klopt het dat SSRI-middelen veel vaker worden voorgeschreven dan nodig is? 
Zo ja, hoe gaat u dit terugdringen? Kunt u een overzicht geven van deze 
verstrekkingen in de afgelopen vijf jaar? 

Vraag 3
Hoe komt het dat deze zware antidepressiva ook worden voorgeschreven bij 
geringe depressies, liefdesverdriet of normale, bij het leven behorende 
stress? Hoe gaat u dit terugdringen? 

Vraag 4
Wat is uw reactie op de onderzoeken die een verband aantonen tussen het 
gebruik van antidepressiva en extreme agressie en moordlust? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat er een agressiewaarschuwing op de verpakking van 
SSRI-middelen moet komen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Wat vindt u van het plan om een DNA-test in te voeren voor mensen die 
SSRI-middelen voorgeschreven krijgen? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Kuzu 
(PvdA), ingezonden 25 april 2014 (vraagnummer 2014Z07811)
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